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Vraag van de CDA-fractie met als onderwerp ‘Waterpark Veerse Meer’: bedoeld voor het 

vragenuur van de raadsvergadering van 5 oktober 2023 

Wanneer je naar de website van Waterpark Veerse Meer gaat is het eerste wat je in grote 

letters leest: ‘EEN NIEUW BEGIN’. 

Maar voor onze inwoners van Lewedorp voelt dat niet echt - of zeg maar liever echt níet - als 

een nieuw begin. Als fractie van CDA Borsele worden wij met regelmaat aangesproken door 

bezorgde inwoners van Lewedorp over Waterpark Veerse Meer en dan met name over de 

potentiële toename van bouw- en vakantieverkeer in en om het dorp. Kan de wethouder ons 

voorzien van de laatste stand van zaken betreffende Waterpark Veerse Meer? Kan de 

wethouder vertellen hoe de inwoners van Lewedorp betrokken worden bij de stappen die 

gezet worden door onze gemeente? 

Beantwoording 

Zeer begrijpelijk dat dit voor de inwoners van Lewedorp niet voelt als een ‘nieuw begin’. Maar 

mocht het bestemmingsplan onherroepelijk worden, staan we wel voor een voldongen feit. 

Het betekent wel een verandering; ongeacht of er wel of geen verkeersmaatregelen worden 

getroffen. Op 20 september 2023 heeft een openbare hoorzitting plaatsgevonden bij de Raad 

van State. De gemeente Middelburg verwacht dat de Raad van State nog in 2023 uitspraak zal 

doen. 

De wegbeheerders - de gemeenten Middelburg, Goes, Borsele en het Waterschap - hebben de 

voorkeur uitgesproken om het bouwverkeer over een parallelweg te leiden: ná de 

spoorwegovergang, aan de Nieuw Kraaijertsedijk, met een vrijliggend fietspad. Er wordt 

momenteel gewerkt aan de verdere uitwerking van de voorkeursbouwroute voor de korte 

termijn maar ook aan de verschillende varianten voor de lange termijn. Hierover is de 

gemeenteraad via een memo – maar ook de dorpsraden - in mei 2023 geïnformeerd. Er vindt 

overleg plaats met de grondeigenaren langs de Nieuwe Kraaijertsedijk die in de gemeente 

Goes zijn gevestigd. De gemeenteraad Borsele heeft in de kadernota krediet gereserveerd voor 

de herinrichting van het kruispunt Postweg-Nieuwe Kraaijertsedijk. 

Binnenkort hopen we hierover bestuurlijke overeenstemming te bereiken. Daarbij staat 

voorop dat het verkeer op een veilige manier wordt afgewikkeld tegen voor onze gemeente 

aanvaardbare kosten; zoals ook is verwoord in de door de gemeenteraad aangenomen 

moties. 

Op de vraag hoe we de inwoners van Lewedorp hier verder in gaan betrekken, kan worden 

meegedeeld dat recentelijk een omgevingsmanager aan de slag is gegaan. Deze is bekend van 

onder meer het gemeentelijk verkeers- en vervoersplan en heeft gewerkt aan de robuuste 

ontsluitingsvarianten. Hij heeft inmiddels gesprekken gevoerd met de verschillende 

dorpsraden om ook af te tasten hoe en wanneer er verder richting de verschillende dorpen 

wordt gecommuniceerd.  


